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Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2014-12-16, § 7 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 16 december 2014 kl. 17:00 – 17:15 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 16 december 2014 

  

 

Jan Valeskog Peter Jönsson (M) 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordförande   

 

Bengt Sandberg (S)  

Sonja Pagrotsky (S)  

Martin Engman (S)  

Ewa Larsson (MP)  

Sebastian Wiklund (V) 

Peter Jönsson (M)  

Mikael Eskman (M)  

Karin Blomstrand (M)  

Johan Fälldin (C)  

  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Suleiman Said (S) för Madeleine Sjöstedt (FP) vice ordförande  

Susanne Lindberg Elmgren (S) för Anna Cederschiöld (M) 

Maria Öhman (V) för Olof Hermansson Wallentin (FP) 

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Ann-Sofie Chudi, Carina Jonsson, 
Christine Oljelund, Jenny Rydåker, Maria Stigle och Anna Wahlström 
samt personalföreträdarna Birgitta Andersson och Reza Etemad och 
borgarrådssekreteraren Karin Kolk 
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 § 7 
Byggnation av ny läktare med tillhörande 
servicebyggnad på Grimsta IP. Reviderat 
genomförandebeslut 
Dnr 4.2.1-211/2013 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner kontorets förslag att bygga en ny 

läktare med tillhörande servicelokaler på Grimsta IP till en sam-

manlagd investeringsutgift om cirka 58,0 mnkr enligt redo-

visade förslag. Fastighetsnämnden kommer begära ombudge-

tering av kvarvarande budgetmedel från 2014 om 47 mnkr i 

samband med verksamhetsberättelsen 2014. Resterande 11 

mnkr inryms i budgetramen för 2015.  

2 Fastighetsnämnden överlämnar ärendet till kommunfullmäktige 

för beslut. 

3 Fastighetsnämnden ger, efter kommunfullmäktiges beslut, kon-

toret i uppdrag att teckna ett reviderat självkostnadstillägg till 

nuvarande hyresavtal.  

4 Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 15 december 2014. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Peter Jönsson m.fl. (M) anmäler att de inte deltar i beslutet. 

 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet).  

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorens gemensamma förslag. 
 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Peter Jönsson m.fl. (M) och Johan 

Fälldin (C) enligt följande: 

 

När inriktningsbeslutet för läktarbygget på Grimsta IP 

behandlades i idrottsnämnden den 19 november 2013 så 

beslutade nämnder enligt följande: 
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”investeringen ska inrymmas inom den givna projektbudgeten på 

47 miljoner kronor som anslagits i Stockholms stads budget för 

2014.” 

 

Vidare anförde nämnden: 

”projektbudgeten är fastställd till 47 miljoner kronor och får 

inte överträdas. Exakt hur detta kommer att påverka innehåll 

och kvalitet i anbudsförslagen är oklart, men en eventuell 

överskridning av projektbudgeten får inte belasta 

idrottsnämndens ordinarie investeringsram.”  

 

Syftet med att begränsa projektets budget till 47 miljoner kronor 

var att Alliansen inte ville tränga undan angelägna 

breddidrottsinvesteringar till förmån för en elitanläggning. 

Siffran 47 miljoner kronor var väl förankrat med berörda 

förvaltningar och bedömdes som fullt tillräcklig.   

 

Det är därför ytterst olyckligt att den nya majoriteten nu går fram 

med detta förslag till beslut som direkt går emot det beslut som 

idrottsnämnden tidigare beslutat om. Förutom att projektets 

investeringsram utökas så kan man i ärendet utläsa att någon 

extern finansiering inte är säkrad. Det innebär i praktiken att den 

oro som uttrycktes i samband med inriktningsbeslutet i 

november förra året riskerar att bli verklighet när 11 miljoner 

måste fördelas om inom ram.  

 

Under normala förhållanden hade vi valt att yrka avslag på 

fastighetskontorets förslag till beslut men med respekt för den 

överenskommelse som finns i Stadshuset vid majoritetsskiften så 

avstår Moderaterna från att delta i beslutet.  

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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